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   Jaargang 62, nummer 2, april 2023 
 

 
 

Het “Scheidsrechterskontakt“ is het verenigingsorgaan van de Scheidsrechters- 
vereniging "Zwolle en Omstreken" (SZO) en verschijnt (digitaal) 5 x per jaar. 
 
 

De vereniging is opgericht op 14 januari 1924. 
 
 

Secretariaat: Jan Lahuis, Piet Mondriaanstraat 43, 1506 KM ZAANDAM,  
  telefoon 06 – 51 83 59 41, e-mail: janlahuis52@gmail.com 
  of secretaris@szozwolle.nl 

 
 

Bankrelatie: Rabobank te Zwolle, rekeningnummer(IBAN) 
  NL51 RABO 0377389277, t.n.v. de heer L.C.M. (René) 
  van der Elst, Waterfront  63 A, 8253ZA DRONTEN, 
  e-mail: penningmeester@szozwolle.nl 
 

___________________________________________________________________ 
 
 
 

 

Bestuur: 
 

Wout Jongman 
Jan Lahuis 
René van der Elst 
 

Jarno Schoonhoven 
 
 

Hans van Bruggen 

 

voorzitter 
secretaris 
penningmeester 
 

portefeuillehouder  
technische zaken 
 

portefeuillehouder 
o.a. molestaties 
 

 

06 – 28 18 73 81 
06 – 51 83 59 41 
06 – 11 10 95 71 
 

06 – 39 13 36 50 
 
 

06 – 53 60 10 55 

 

Technische Commissie 
 

 

Evert Aukema, Remco Jongman, Arjen van ’t Slot, vacature! 
 

 

Erevoorzitter: 
 

 

Jan Wissink 
 

 

Ereleden: 
 
 

 

Wout Jongman, Fred Mulder, Henk Schrik, Hans van der 
Veen en Jan Wissink 
 

 

Leden van verdienste: 
 
 

 

Tjibbe van Dijk, Jannes Fijn, Eddy de Gier, Jan Jongman, 
Gerrit Kuiper, Bert de Roo en Teun van Unen 
 

 

Drukwerk – lay-out: 
 

 

Eigen beheer secretaris Jan Lahuis 
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Op het moment van schrijven van dit voorwoord hebben we net het incident gehad 
bij Feyenoord-Ajax met Davy Klaassen. Met verbazing heb ik kennis genomen van 
alle reacties en dergelijke in Nederland. Jarenlang wordt er van alles naar spelers en 
scheidsrechters gegooid en was het beleid van de KNVB nou niet bepaald stevig. En 
nu ineens worden er allerlei maatregelen aangekondigd. Begrijp me niet verkeerd, ik  
ben het daar helemaal mee eens. Stevig aanpakken dit soort idioten. Maar ook de 
clubs en hun spelers moeten zich bewust zijn van hun verantwoordelijkheden. Doe 
eens normaal in het veld en vlieg elkaar niet constant naar de strot of iets dergelijks. 
Maar goed we wachten af of de KNVB hun aangekondigde beleid waarmaakt. Want 
hebben we ook niet een publieke verontwaardiging meegemaakt na de dood van de 
grensrechter in Almere. Ook toen zijn er allerlei maatregelen genomen. En wat zien 
we nu er van terug. Voor zover ik kan waarnemen vrij weinig. Het gedrag dat we zien 
in het betaalde voetbal zien we tegenwoordig regelmatig terug op de amateurvelden, 
zelfs tot aan de kinderen in de jonge leeftijden toe. De bejegening van scheidsrech-
ters neemt alleen maar ergere vormen aan. Ik heb in een eerder voorwoord gezegd 
dat het wachten is dat het weer fout gaat. Willen we daar echt op wachten? Het is vijf 
over twaalf en als er in het amateurvoetbal niets gebeurt, dan voorspel ik dat het echt 
wachten is op het moment dat het ook weer gruwelijk mis gaat. En dan struikelt 
iedereen over elkaar heen om zijn verontwaardiging te laten blijken of te uiten. Tja. 
 

Onlangs heeft de SZO zijn Jaarvergadering gehad. Die heeft plaatsgevonden in een 
prettige sfeer en de agenda werd ook zonder al te veel problemen afgewerkt. Wij als 
bestuur kijken met een prettig gevoel terug op onze jaarvergadering. Vooral omdat 
het onze 99e jaarvergadering was of was dit wellicht toch al de honderdste Algemene 
Ledenvergadering. Want onze eerste jaarvergadering heeft natuurlijk plaats gevon-
den in het 1e jaar van ons bestaan. Maar goed, volgend jaar is ons jubileumjaar en 
laten we het er op houden dat dan ook onze honderdste jaarvergadering plaats vindt. 
Wij als bestuur verheugen ons al enorm op dat Jubileum jaar. Wij willen dat graag 
samen met onze leden vieren. Houd daarom onze website (www.szozwolle.nl) goed 
in de gaten voor alle activiteiten in dat jubileumjaar, maar je kunt er ook terecht voor 
onze activiteiten van dit jaar. 
 

Het einde van het seizoen nadert. Volgens mij het eerste seizoen na Corona dat vol-
ledig is gespeeld. Zoals bekend gaat er in de top van het amateurvoetbal het e.e.a.  
gebeuren voor wat betreft de voetbal Pyramide. Het wordt weekend voetbal en de 1e  
klassen worden in aantal verminderd. Daardoor is er dit seizoen en volgend seizoen 
een aangepaste promotie- en degradatieregeling voor die klassen. Dat heeft ook 
gevolgen voor onze leden. Ik heb inmiddels de mogelijkheden voor promotie en 
degradatie gezien. Ik moet zeggen dat ik daar (ook als SB-er) niet vrolijk van wordt. 
 
 

 
 
   Van de voorzitter 
 

http://www.szozwolle.nl/
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Er gaan zeer waarschijnlijk veel meer scheidsrechters degraderen dan dat er kunnen 
promoveren. En met dat vooruitzicht hoop ik van ganser harte dat er niet nog meer 
scheidsrechters vanuit teleurstelling gaan afhaken. Ik hoop oprecht dat dit meevalt, 
want we hebben al zo’n groot tekort aan scheidsrechters. 
 

En dan wordt de uitdaging voor de KNVB en de clubs de komende jaren nog veel 
groter om gekwalificeerde scheidsrechters op wedstrijden te kunnen plaatsen. 
 

Ik wens alle actieve scheidsrechters een mooi laatste deel van de competitie en 
wellicht voor een aantal nog een mooi toetje in de vorm van de nacompetitie. Maar 
hou vooral plezier in deze hobby, want ik vind het nog steeds het mooiste om te 
doen. Ook al doe ik het alleen nog maar bij de club. 
 

Met sportieve groet, Wout Jongman, 
Voorzitter SZO.  
 

 
 

 

 

Hier volgen weer onze bestuursmededelingen na onze Algemene  
Ledenvergadering (ALV) en de bestuursvergadering van 5 april jl.,  
zoals jullie van ons gewend zijn. 
 

In dit Clubblad treffen jullie een uitvoerig verslag aan van onze ALV van 27 maart jl., 
uiteraard met de foto’s, die ook dit jaar door ons Lid van Verdienste Bert de Roo zijn 
gemaakt. 
 

Het bestuur van de SZO kan terug kijken op een geslaagde ALV. We hadden dit jaar 
7 jubilarissen. Wie dat waren, kunt u lezen in het verslag. De secretaris (ik) van de 
SZO werd voor één jaar herbenoemd, zoals in 2020 reeds werd overeengekomen. 
Mijn beoogde opvolger, Remco Jongman, zal een jaar met mij meelopen om op deze 
wijze te worden voorbereid op de functie en taak die in 2024 vacant komt. 
 

Er traden ook enkele SZO-leden af uit de Technische Commissie. William Smit was 
in 2023 periodiek aftredend en niet herkiesbaar. In zijn plaats werd Evert Aukema uit 
Zwolle voor drie jaar benoemd. Ivor Knol had te kennen gegeven tussentijds te willen 
aftreden. Het bestuur – in de persoon van portefeuillehouder Jarno Schoonhoven – 
is nog op zoek naar een opvolger voor de heer Knol. De Algemene Vergadering gaf 
het bestuur toestemming om tussentijds in de vacature te mogen voorzien. Leest u 
dit en heeft u belangstelling, neem dan contact op met de voornoemde portefeuille-
houder. 
 

Het bestuur van de SZO ontving een zogenaamde “Brandbrief” van het Bestuur 
COVS Nederland (BCN). Het Hoofdbestuur is momenteel incompleet. Heeft u even-
tueel interesse in een functie in het Hoofdbestuur van de COVS, dan kunt u contact 
opnemen met het secretariaat van de SZO. Ik breng u vervolgens in contact met de 
secretaris van het BCN. 

 
 
   Bestuursmededelingen 
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Het bestuur van de SZO heeft in de afgelopen weken/maanden ook weer aandacht 
besteed aan het “Lief & Leed” binnen onze vereniging. Aandacht in de vorm van een 
kaart, een boeket bloemen of een fruitmand. Soms werd ook aandacht besteed aan 
de vrouw achter een SZO-lid. Als het maar bij het bestuur bekend is of bekend wordt 
gemaakt. Ondanks dat het herstel heel langzaam gaat, is Jan Bosscher na een grote 
operatie weer thuis. Ook Ben Harmens is na een operatie weer thuis gekomen. De 
ALV kwam voor hen beiden nog iets tè vroeg om mee te maken. 
 

Ik verwijs de leden ook graag naar het aparte artikel van de Jubileumcommissie, 
waarin zij reeds met enkele mededelingen en data komen.  
 

De eerstvolgende bestuursvergadering – en tevens laatste van dit seizoen - is op 
woensdag 7 juni 2023. Houd voor de bijzonderheden de website www.szozwolle.nl 
in de gaten.  
 

Namens het bestuur, secretaris Jan Lahuis. 
 

 
 
   Onze jarigen in de komende maanden 
 

 
 

April Mei 

Yves Voulon 5 Jan Willem Westendorp 

Hans van der Veen 7 Marco Hofstee 

Marco Meeuwissen 8 Jos Huis in ’t Veld 

Stan Burm 9 Henk Schrik 

Ibadullah Avci 12 Teun van Unen 

Mick Bronts 14 Siemen Maarten Damman 

André Hoogendoorn 16 Tjibbe van Dijk 

Lambertus van der Weerd 17 Geert van Eerde 

Henk Schreurs 17 Bert Slot 

Henk Uitslag 18 Tiemen de Boer 

Wilco Fransman 26 René Heeringa 

Arjen van ’t Slot 28 Vincent Smook 

Jan Bosscher 28 Gerard Venneman 

 30 Jeroen Frei 

 30 Peter Kost 
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   Verslag Algemene Ledenvergadering d.d. 27 maart 2023  
 

 
 

Het bestuur van de Scheidsrechtersvereniging Zwolle e.o. (SZO) kan tevreden terug 
kijken op een geslaagde Algemene Ledenvergadering. 
 

Om klokslag 20.00 uur opende voorzitter Wout Jongman de 99-ste Algemene Leden-
vergadering van de Scheidsrechtersvereniging Zwolle e.o. (SZO), die evenals de 
voorgaande jaren werd gehouden in het clubhuis van de v.v. KHC te Kampen, waar 
we voor de achtste opeenvolgende keer te gast waren. In zijn openingswoord heette 
hij diverse ereleden en leden van verdienste en genodigden van de COVS en KNVB 
welkom. Hij verzocht de aanwezigen, voor zover mogelijk, te gaan staan om één 
minuut stilte ter nagedachtenis aan het overlijden van de leden Hans Boender, Okko 
Koning en erelid Herman Snijder. 
 

Vervolgens werd de agenda van deze 99ste Algemene jaarvergadering in een vlot 
tempo afgewerkt. De vergadering werd evenals voorgaande jaren weer begeleid via 
een power-point op het projectiescherm. De notulen van de Algemene Ledenverga-
dering van 28 maart 2022 werden onder dankzegging aan de secretaris ongewijzigd 
goedgekeurd en vastgesteld. Bij de ingekomen stukken en mededelingen kon de 
secretaris van de SZO vermelden dat zich 18 leden van de SZO hadden afgemeld. 
Dat gold ook voor de 3 zusterverenigingen Deventer, Nijmegen en Zutphen van 
COVS District Oost.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Het Jaarverslag SZO 2022 van de secretaris werd zonder één op- of aanmerking 
onder applaus en dankzegging aan de secretaris goedgekeurd en vast gesteld. Het 
financieel verslag 2021 (jaarrekening) van de penningmeester werd ook op het 
scherm getoond, waarbij een toelichting door de penningmeester René van der Elst 
werd gegeven. Er werd geen enkele vraag gesteld, zodat we ervan uit mogen gaan, 
dat de leden tevreden terug kijken op het afgelopen jaar. De Jaarrekening werd na 
deze toelichting onder dankzegging aan en eveneens met applaus voor de penning-
meester goedgekeurd en vastgesteld. 
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De voorzitter gaf vervolgens het woord aan de heer René Heeringa, die namens de 
kascommissie verslag zou uitbrengen van de kascontrole, die op 15 februari jl. had 
plaats gevonden. De kascommissie bestond dit jaar uit Ivor Knol en René Heeringa. 
De heren Knol en Heeringa hadden geen onvolkomenheden in de financiële admini-
stratie ontdekt en stelden de Algemene Ledenvergadering voor om de penningmees-
ter en het bestuur decharge te verlenen, hetgeen werd gehonoreerd met applaus. Bij 
de verkiezing van de kascommissie trad Ivor Knol reglementair volgens het Huishou-
delijk Reglement af en werd René Heeringa voor een jaar herbenoemd. Reservelid 
Jan Jongman werd in de kascommissie benoemd. De voorzitter vroeg daarna wie 
zich geroepen voelde om als reservelid te dienen. Erevoorzitter Jan Wissink gaf zich 
spontaan op, doch na overleg stond hij zijn plaats af aan Erelid Fred Mulder. 
Overeenkomstig het besluit van de Algemene Vergadering van 27 maart 2017 zou 
de contributie tot en met 2024 niet meer worden verhoogd, tenzij er zich financiële 
problemen zouden voordoen. Deze problemen deden zich niet voor zodat de contri-
butie per 1 januari 2023 dan ook blijft zoals het was. De bedragen zijn vermeld in de 
notulen. De begroting voor 2023 werd ook door de penningmeester van de SZO op 
het scherm toegelicht. Volgens de penningmeester is de begroting in grote lijnen een 
afspiegeling van de werkelijke kosten van de jaarrekening 2022. Evenals vorig jaar 
werd er ook weer een bedrag gereserveerd voor het 100-jarig jubileum in 2024. Ook 
de begroting werd goed gekeurd en vastgesteld.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De voorzitter zegt, dat we iets afwijken van de agenda, want de heer L. (Bertus) van 
der Weerd heeft gevraagd of zijn huldiging iets eerder mocht plaatsvinden, want zijn 
dochter moest nog terug rijden naar Noord-Brabant. De voorzitter roept de heer Van 
der Weerd naar voren. De heer Van der Weerd werd lid van de SZO op 1 april 1983. 
Hij is dus 40 jaar lid van de SZO. Voor zover bekend heeft Bertus van der Weerd 
geen functies binnen de SZO bekleed. De heer A.J. (Bert) de Roo werd bereid ge-
vonden om foto's te maken van de jubilarissen. De voorzitter speldt Bertus de bijbe-
horende speld op en overhandigt hem een boeket bloemen. Hij wenst zijn dochter 
een goede reis terug naar huis. 
 

De voorzitter zegt dat we na de Covid-19 pandemie in het lopende seizoen weer een 
aantal activiteiten hebben kunnen op pakken. Uiteraard ons Jan Willem van Essen 
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Zaalvoetbaltoernooi op 7 januari jl. Vervolgens heeft het overleg met de directe zus-
terverenigingen Meppel en Nijverdal op 24 januari jl. weer plaats gevonden. We heb-
ben gezamenlijk afgesproken hier mee door te gaan omdat de drie Scheidsrechters-
verenigingen hiervan de meerwaarde inzien. 
 

Inmiddels zien we ook weer dat er her en der scheidsrechtercursussen plaatsvinden. 
Dat zijn cursussen Verenigingsscheidsrechter en de SO-III. Op dit moment loopt er 
een cursus in Swifterbant bij Swift ’64, één bij Olde Veste in Steenwijk en een SO-III 
bij Flevo-Boys in Emmeloord. In december 2022 is er een SO-III cursus afgesloten 
bij CSV ’28 in Zwolle. En er komt een nieuwe cursus aan bij CSV ’28. De SZO zorgt 
er voor dat er op de 3e of 4e avond iemand van ons aanwezig is om een presentatie 
te geven over de SZO en de COVS. Op deze manier geven we vorm en inhoud aan 
het meer bekend maken van COVS en SZO maar ook aan ledenwerving. We heb- 
ben inmiddels de eerste nieuwe leden mogen verwelkomen. 
 

Op 31 januari jl. hebben we bezoek gehad van de KNVB bij de trainingsgroep in 
Kampen door Max Wolfkamp en Sander Franken. De groep Emmeloord was ook 
uitgenodigd. De voornoemde heren namen ons mee in waar de KNVB momenteel 
mee bezig is. Een toch wel historisch moment, dat de KNVB contact zoekt met de 
lokale COVS-groepen om hen mee te nemen in de plannen vanuit de KNVB. De 
SZO wil ook een actievere rol daarin blijven meespelen. 
 

Verder blijven we het beleid voortzetten waarbij we op verzoek oefenwedstrijden 
trachten te voorzien van scheidsrechters of een arbitraal trio. En we blijven doorgaan 
met de Beltona Cup wedstrijden te voorzien van arbitrale trio’s. 
Ook de kaartavond blijven we mee doorgaan. Al wordt het v.w.b. het aantal deel-
nemers wel wat krap. Hans van der Veen en Jan Lahuis werden bedankt voor de 
organisatie.  
 

De voorzitter dankte ook namens het bestuur de Technische Commissie, gevormd 
door de heren Remco Jongman, Ivor Knol, Arjen van ’t Slot en William Smit, vanuit 
het bestuur aangestuurd door Jarno Schoonhoven. 
 

Kijk voor meer informatie ook op onze website www.szozwolle.nl, waar ook de 
Challenge van een lid te vinden is. Of op Instagram en onze besloten Facebook-
pagina. 
 

Ook dit jaar zijn weer de Clubkampioenschappen spelregels om de Derk Jan Klein 
Tijssink Bokaal gehouden. Dit heeft v.w.b. de eerste 3 plaatsen de volgende uitslag 
opgeleverd: 
1. Evert Aukema; 
2. René Heeringa; 
3. Eddy de Gier. 
 

Tot slot bedankt de voorzitter zijn collega bestuursleden  
hartelijk voor hun inzet en loyaliteit in de afgelopen periode. 
Er waren verder geen vragen meer over het gevoerde bestuursbeleid,  
zodat de voorzitter dit punt afsluit. 
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De voorzitter zegt dat volgens het rooster van aftreden, overeenkomstig artikel 13, lid 
3, van het Huishoudelijk Reglement, de secretaris, heer J. (Jan) Lahuis periodiek af-
tredend is. De heer Lahuis heeft het bestuur van de SZO in de bestuursvergadering 
van 25 januari 2023 laten weten, dat hij zich voor één jaar herkiesbaar stelt, zoals 
dat ook reeds op de Algemene Ledenvergadering van 2020 werd medegedeeld. 
Toen werd reeds voorgesteld om aan te blijven tot het jubileumjaar, en om één jaar 
een kandidaat secretaris met de huidige secretaris mee te laten lopen, teneinde 
goed te zijn voorbereid op zijn taak, die in 2024 op hem wacht. 
 

De voorzitter wil de Algemene Vergadering iets voorleggen. Zoals bekend treedt Jan 
Lahuis volgend jaar af. Hij heeft aangegeven dat hij bereid is om het Clubblad van de 
SZO nog 1 of twee jaar te maken. Het bestuur is op zoek gegaan naar een opvolger. 
En die is mogelijk gevonden in de persoon van Remco Jongman. Het bestuur ziet nu 
voor zich dat Jan en Remo het komende jaar alvast aan kennisdeling doen. M.a.w. 
Jan gaat Remco inwerken. Remco heeft ook nog de Jubileumcommissie te doen. 
Het bestuur zal met Remco afspreken hoe we vorm en inhoud geven aan het inwerk-
traject. De voorzitter wil aan de Algemene Vergadering de vraag voorleggen of er 
vanuit deze vergadering ook bezwaren bestaan tegen een eventuele benoeming van 
Remco volgend jaar. Remco is immers zijn zoon en na de benoeming zouden zij dus 
voorzitter en secretaris zijn. Voor hen beiden is dat overigens geen enkel probleem. 
Daarom wil hij de vraag voorleggen aan de Algemene Vergadering, zoals zojuist 
werd geformuleerd. Is er vanuit de Algemene Vergadering op voorhand bezwaar 
tegen een voorgenomen benoeming van Remco Jongman als secretaris van de 
SZO? Uiteraard staat volgend jaar de officiële voordracht op de agenda van de ALV 
van 2024. Er komt geen enkele reactie en er wordt ook geen vraag gesteld, zodat 
mag worden aangenomen dat er geen bezwaren bestaan. De voorzitter dankt de 
Algemene Vergadering voor haar vertrouwen.  
 

Daarnaast is de heer W. (William) Smit van de Technische Commissie dit jaar aftre-
dend. De heer Smit heeft de portefeuillehouder Technische zaken van het bestuur, 
de heer J. (Jarno) Schoonhoven laten weten dat hij zich niet voor een volgende peri-
ode van 3 jaar herkiesbaar stelt. Het bestuur stelt de Algemene Vergadering voor om 
in de plaats van de heer Smit op grond van het Huishoudelijk Reglement, heer E.R. 
(Evert) Aukema te benoemen. Er zijn geen tegenkandidaten ingediend, zodat de 
voorzitter vraagt of de SZO-leden akkoord kunnen gaan met de herbenoeming van 
Jan Lahuis en de benoeming van Evert Aukema. Er volgt opnieuw applaus, zodat 
allen bij acclamatie zijn (her)benoemd. De voorzitter feliciteert secretaris Jan Lahuis 
met zijn herbenoeming en Evert Aukema met zijn benoeming in de Technische Com-
missie. Hij wenst hem veel succes in de TC. 
De voorzitter roept de heer Smit naar voren. Hij bedankt William voor zijn inzet in de 
Technische Commissie en overhandigt hem een boeket bloemen. 
De heer I.M. (Ivor) Knol heeft de portefeuillehouder Technisch zaken medegedeeld, 
dat hij op de ALV van 2023 zal aftreden. De voorzitter dankt ook Ivor voor zijn inzet 
in de TC maar het bloemetje zal hem op een later tijdstip worden overhandigd, want 
Ivor heeft zich afgemeld met griep. Voor de heer Knol is nog geen vervanger gevon-
den. De voorzitter vraagt de Algemene Vergadering om toestemming of het bestuur 
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zelfstandig in de vacature mag voorzien. De officiële benoeming volgt dan volgend 
jaar. Er komt geen reactie, zodat we er van uitgaan, dat dit akkoord is. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De voorzitter geeft vervolgens het woord aan Remco Jongman, secretaris van de 
Jubileumcommissie. Hij zal e.e.a. uitleggen over het jubileum. Hij wil nog niet te veel 
uitwijden over het programma, want daarover zijn de meningen nogal verdeeld, maar 
heeft wel een verzoek aan de SZO-leden om eventueel sponsoren te zoeken voor 
het 100-jarig Jubileum van de SZO om de kosten te dekken. Daarnaast vraagt hij de 
leden om eventueel teksten aan te leveren met anekdotes en belevingen tijdens hun 
carrière voor het Jubileumboek dat zal worden uitgebracht ter gelegenheid van het 
100-jarig bestaan. 
 

De voorzitter deelt mede, dat het bestuur de Algemene Vergadering voorstelt om de 
ALV’s van 2024 en 2025 te houden op respectievelijk de maandagen 25 maart 2024 
en 31 maart 2025. De voorzitter vraagt wie de secretaris mag noteren voor de rond-
vraag. Er zijn geen vragen, zodat van dit agendapunt geen gebruik wordt gemaakt. 
 

De voorzitter last vervolgens een kleine pauze in.  
 

De voorzitter zegt dat we net als voorgaande jaren weer enkele jubilarissen hebben. 
Dit jaar hebben we er 7. Ze zijn vanavond allemaal aanwezig. Hij roept eerst de heer 
S. (Siem) de Jager naar voren. Siem is lid geworden op 1 juli 1997. Hij is 25 jaar lid 
van de SZO/COVS. Voor zover bekend heeft Siem geen bestuursfuncties vervuld. 
De heer De Jager is echter wel reeds 10 jaar één van de trainers van de SZO, 
waarvoor dank. De voorzitter speldt hem de bijbehorende speld op en overhandigt 
hem een boeket bloemen. 
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De voorzitter roept vervolgens de heer H. (Henk) Schrik naar voren. De heer Schrik 
is lid van de COVS/SZO sinds 1 april 1983. Hij is dus 40 jaar lid. De heer Schrik 
heeft in twee periodes van 4 en 14 jaar bestuursfuncties vervult binnen de SZO. Bij 
zijn aftreden werd de heer Schrik benoemd tot Erelid van de SZO. De voorzitter 
speldt hem eveneens de bijbehorende speld op en overhandigt hem een boeket 
bloemen. 
De voorzitter roept vervolgens J. (Hans) van der Veen naar voren. De heer Van der 
Veen is sinds 1 april 1983 lid van de COVS/SZO. Hij is eveneens 40 jaar lid. De heer 
Van der Veen heeft sinds 1984 diverse bestuursfuncties vervuld. Vanaf 1992 – 2017 
als voorzitter van de SZO. Bij zijn aftreden werd de heer Van der Veen benoemd tot 
Erelid van de SZO. De voorzitter speldt hem de bijbehorende speld op en overhan-
digt hem een boeket bloemen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De voorzitter roept vervolgens de heer T. (Tjibbe) van Dijk naar voren. De heer Van 
Dijk is sinds 15 november 1972 lid van de COVS/SZO. Hij is dus 50 jaar lid. De heer 
Van Dijk heeft diverse functies vervuld binnen de Technische Commissie maar ook 
binnen het bestuur van de SZO. Tjibbe van Dijk werd op de ALV van 2020 benoemd 
tot Lid van Verdienste van de SZO. De voorzitter speldt hem de bijbehorende speld 
op en overhandigt hem een boeket bloemen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De voorzitter roept vervolgens de heer T. (Teun) van Unen naar voren. De heer Van 
Unen is sinds 24 december 1972 lid van de COVS/SZO. De heer Van Unen is dus 
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eveneens 50 jaar lid van de SZO. De heer van Unen was een reeks van jaren trainer 
van de SZO en als zodanig lid van de Technische Commissie. Ook was hij jaren lid 
van de Toto-Lottocommissie van de SZO. De heer Van Unen werd op 9 april 2001 
benoemd tot Lid van Verdienste van de SZO. De voorzitter speldt hem de bijbeho-
rende speld op en overhandigt hem een boeket bloemen. 
 

Tot slot roept de voorzitter de heer J. (Jan) Kamphuis naar voren. De heer Kamphuis 
is sinds 1 januari 1963 lid van de COVS/SZO. Hij is dus al 60 jaar lid van de SZO. 
Voor zover bekend heeft de heer Kamphuis geen bestuursfuncties binnen de SZO 
vervuld, doch de heer Kamphuis heeft zich bij de KNVB zeer verdienstelijk gemaakt 
voor de arbitrage. De voorzitter reikt de heer Kamphuis een mooie plaquette van de 
COVS uit en overhandigt hem een boeket bloemen. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De voorzitter vraagt wie van de genodigden nog het woord wenst te voeren. Hij geeft 
het woord aan Dirk Koning, portefeuillehouder van het Bestuur COVS Nederland 
(BCN). De heer Koning dankt de SZO voor de uitnodiging. Hij zegt het een eer te 
vinden te mogen spreken bij een COVS-groep zoals Zwolle. Hij zegt veel respect te 
hebben voor het bestuur van de SZO. Altijd tip-top in orde, maar wat wil je ook met 
zo’n secretaris als Jan Lahuis. Het is altijd prettig als je iemand in het bestuur hebt, 
waarop je kunt bouwen. Hij zegt dat bij het Hoofdbestuur van COVS Nederland de 
noodklok heeft geklonken. Er zijn nog zoveel zaken die het BCN wenst op te pakken, 
maar het ontbreekt het Hoofdbestuur aan mankracht. Er zijn “te weinig handen aan 
het bed” om het zo maar eens uit te drukken. Hij doet een beroep op alle COVS-
groepen om kaderleden ter beschikking te stellen. Er wordt vaak gezegd dat er geen 
beleid is in Zeist, doch dat is er wel degelijk. Het is alleen zo dat het door de KNVB in 
Zeist of in het district Noord-Oost niet wordt door gezet naar de COVS-groepen. Er 
zijn veel te weinig scheidsrechterbegeleiders. Hij stipt nog even aan dat de COVS-
groepen het afgelopen jaar twee kwartalen minder contributie hoefden te betalen. Hij 
feliciteert de secretaris met zijn herbenoeming en alle gedecoreerden. Hij dankt het 
bestuur van de SZO voor zijn spreektijd. De voorzitter dankt de heer Koning voor zijn 
mooie woorden. De voorzitter zegt dat de SZO, maar ook de COVS-groep Nijverdal 
blij zijn met het initiatief van de KNVB District Noord-Oost om in gesprek te geraken 
met de Scheidsrechtersverenigingen in de COVS Districten Noord en Oost. Het is 
duidelijk dat er te weinig scheidsrechters zijn, dus dan zullen we ze moeten opleiden. 
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Vervolgens geeft de voorzitter het woord aan de Erevoorzitter Jan Wissink. Het is 
een traditie geworden dat hij de vergadering toespreekt. De Erevoorzitter zegt dat hij 
er met gemengde gevoelens staat naar aanleiding van het overlijden van enkele 
vooraanstaande SZO-leden, zoals Okko Koning, maar vooral erelid Herman Snijder 
en Hans Boender. Hij memoreert nogmaals het overlijden van Klaas Muis, ook een 
“diehard” van de SZO. Zij hebben veel, zowel bestuurlijk als financieel voor de SZO 
betekent. In de glorietijd van de SZO kon er veel worden georganiseerd en was er 
ook heel veel belangstelling. Het is jammer dat deze personen het 100-jarig bestaan 
niet meer mee mogen maken. De heer Wissink feliciteert de secretaris met zijn her-
benoeming. Hij feliciteert alle jubilarissen met hun onderscheiding en feliciteert de 
SZO-leden, die zijn benoemd en herbenoemd in hun functie. Hij wil de groeten over 
brengen van Jan Bosscher, die net uit het ziekenhuis is ontslagen na een grote 
operatie. Hij bedankt het bestuur voor wat zij in de afgelopen jaren voor de SZO 
heeft gedaan op weg naar het 100-jarig jubileum van de SZO in 2024. 
 

De voorzitter bedankt de heer Wissink voor zijn mooie woorden. 
 

De voorzitter dankte de v.v. KHC voor haar gastvrijheid en goede “zorgen” en reikte 
daarvoor een bloemetje uit aan Betty en Martin, het bedienend personeel van v.v. 
KHC. Hij dankt Bert de Roo, die ook vanavond weer foto’s heeft gemaakt. 
 

De voorzitter dankt alle SZO-leden voor het gestelde vertrouwen in dit bestuur en de 
komst naar Kampen en wenst iedereen wel thuis. 
 

Het Bestuur.  
 
 
 

 
 
   Spelregels Zaalvoetbal 
 

 
 
 

1. Een speler van partij A schiet de bal opzettelijk hard uit de verdediging 
 tegen het plafond. Partij B bemachtigt heel snel de bal en schiet de bal 
 direct in het verlaten doel, omdat de doelverdediger mee ten aanval was 
 getrokken. Wat beslist de scheidsrechter? 
 

a. De scheidsrechter kent een doelpunt toe;  
b. De scheidsrechter keurt het doelpunt af en  
 laat de intrap overnemen; 
c. De scheidsrechter keurt het doelpunt af en  
 geeft een scheidsrechtersbal; 
d. De scheidsrechter keurt het doelpunt af en  
 kent de verdedigende partij een doelworp toe. 
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2. Gevaarlijk aanvallen binnen het eigen strafschopgebied wordt bestraft met: 
 

a. een indirecte vrije schop en een tijdstraf van 2 minuten door het tonen van de 
 gele kaart; 
b. een strafschop; 
c. met een strafschop en een vermaning; 
d. een strafschop en een tijdstraf van 2 minuten door het tonen van de gele kaart. 
 
3. Terwijl het spel “dood” is, maakt een speler zijn misnoegen over een door 
 de scheidsrechter genomen beslissing kenbaar door de bal hard weg te 
 trappen. Wat is de beslissing van de scheidsrechter?  
 

a. De scheidsrechter geeft de betreffende speler een tijdstraf van 2 minuten door 
 het tonen van de gele kaart en laat hervatten zoals hervat had moeten worden; 
b. De scheidsrechter geeft de betreffende speler een tijdstraf van 2 minuten door 
 het tonen van de gele kaart en hervat met een indirecte vrije schop voor de 
 tegenpartij; 
c. De scheidsrechter geeft de betreffende speler een tijdstraf van 2 minuten door 
 het tonen van de gele kaart en hervat met een directe vrije schop voor de 
 tegenpartij; 
d. De scheidsrechter geeft de betreffende speler een tijdstraf van 2 minuten door 
 het tonen van de gele kaart en hervat met een scheidsrechtersbal; 
 
 

 
 
   Kaartcompetitie SZO seizoen 2022 - 2023  
 

 
 
 

De kaart competitie van de SZO van het seizoen 2022 - 2023 zal donderdag 20 april 
a.s. worden afgesloten. De uitslag kon net niet meer in dit clubblad worden meege-
nomen. In het clubblad van juni 2023 zal daarvan verslag worden gedaan. Dan 
zullen ook de nieuwe data voor het nieuwe seizoen worden aangekondigd. Daarvoor 
zullen we eerst contact moeten leggen met de kantinebeheerder van de Handbal-
vereniging Zwolle. 
 

De organisatie van de Kaartcompetitie van de SZO is wederom in handen van Hans 
van der Veen, daarbij – administratief – ondersteund door de secretaris Jan Lahuis. 
 

De Kaartcompetitie van de SZO zal in het seizoen 2023-2024 evenals de voorgaan-
de jaren weer worden gehouden in het clubhuis van de Handbalvereniging Zwolle, 
Luttekeweg 11, 8031 LG Zwolle, aanvang 19.30 uur. De kaartavonden worden – in 
principe - gehouden op de derde donderdag van de maand. 
 

Namens het bestuur, Jan Lahuis, secretaris SZO. 
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   Spelregels Veldvoetbal 
 

 

 
 

1. Een inwerpende speler laat de bal per ongeluk vallen. De scheidsrechter 
 ziet dit. De bal komt bij een tegenstander terecht. Deze gooit de bal snel in 
 waarna een medespeler scoort. Wat beslist de scheidsrechter? 
 
a. Hij laat doorspelen en keurt het doelpunt vervolgens goed;  
b. Hij onderbreekt het spel en laat de tegenpartij opnieuw inwerpen; 
c. Hij onderbreekt het spel en laat dezelfde partij opnieuw inwerpen; 
d. Hij onderbreekt het spel en hervat met een scheidsrechtersbal. 
 
2. Staande buiten het eigen strafschopgebied slaat een verdediger een aan- 
 valler, die in het strafschopgebied van de tegenpartij staat. Hoe reageert 
 de scheidsrechter, als de bal op het ogenblik van slaan in het spel is? 
 
a. Wegzending van de slaande verdediger door het tonen van de rode kaart en 
 hervatten met een directe vrije schop op de plaats waar de slaande verdediger 
 stond; 
b. Wegzending van de slaande verdediger door het tonen van de rode kaart en 
 hervatten met een directe vrije schop op de lijn van het strafschopgebied; 
c. Wegzending van de slaande verdediger door het tonen van de rode kaart en 
 hervatten met een strafschop; 
d. Wegzending van de slaande verdediger door het tonen van de rode kaart en 
 hervatten met een scheidsrechtersbal op de plaats waar de bal was, toen de 
 scheidsrechter het spel onderbrak. 
 
3. Een veldspeler neemt een doelschop, maar struikelt en speelt de bal, 
 voordat deze buiten het strafschopgebied is, opzettelijk met de hand. 
 Wat beslist de scheidsrechter? 
 

a. Strafschop wegens het spelen van de bal met de hand; 
b. Doelschop overnemen; 
c. Indirecte vrije schop tegen de nemer wegens het tweemaal spelen van de bal; 
d. Doorspelen. 
 

4. Mag een speler op hetzelfde moment worden aangevallen door twee tegen- 
 standers? 
 

a. Nee, de scheidsrechter moeten een indirecte vrije schop toekennen; 
b. Nee, de scheidsrechter moet een directe vrije schop toekennen; 
c. Ja, dit mag wel, maar het moet op een correcte wijze gebeuren, dus in de strijd 
 om de bal en schouder tegen schouder; 
d. Nee, de scheidsrechter moet een scheidsrechtersbal laten uitvoeren. 
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5. De doelverdediger stopt al vallend een schot van een aanvaller. Het schot 
 is echter zo hard, dat de bal van zijn borst stuit. Op ongeveer 1 meter 
 afstand staat een verdediger. Deze stopt de bal met de voet, waarna de 
 doelverdediger de bal weer snel oppakt. Wat beslist de scheidsrechter? 
 

a. Hij bestraft de doelverdediger met een indirecte vrije schop wegens het twee 
 maal spelen van de bal;; 
b. Hij laat doorspelen; 
c. Hij bestraft de verdediger met een indirecte vrije schop wegens het terug 
 spelen van de bal naar de doelverdediger; 
d. Hij bestraft de doelverdediger met een indirecte vrije schop wegens het met 
 de handen aanraken van een “terugspeelbal”.  
 

 
 
    Mededelingen van de Jubileumcommissie SZO 
 

 

De Jubileumcommissie ter gelegenheid van het 100-jarig bestaan in 2024 heeft op 
woensdag 5 april jl. vergaderd. Hier volgen enkele belangrijke mededelingen voor 
alle SZO-leden. 
 

1. De Receptie ter gelegenheid van het 100-jarig Jubileum, wordt gehouden op  
 woensdag 17 januari 2024, in het clubhuis van de v.v. KHC te Kampen, aanvang 
 20.00 uur. 
 

2. De Feestavond voor alle SZO-leden ter gelegenheid van het 100-jarig Jubileum 
 wordt gehouden op zaterdag 20 januari 2024, in De Agnietenberg te Zwolle, 
 aanvang 20.00 uur. 
 

3. Een verzoek van de Jubileumcommissie aan alle SZO-leden: Stuur anekdotes 
 en/of interessante verhalen in, die met de praktijk van het fluiten te maken heb- 
 ben. Onlangs beleefd, of juist uit de Oude doos. Het maakt in principe niet uit. 
 De bijdragen mogen anoniem zijn of voorzien van de naam van de inzender. 
 Uw eventuele bijdrage kan worden opgestuurd naar het secretariaat van de  
 Jubileumcommissie, jubileum.szo@yahoo.com. Uw bijdrage wordt dan in het 
 Jubileumboek van de 100-jarige SZO opgenomen. 
 

4. De Jubileumcommissie zoekt nog sponsoren, die een financiële bijdrage kunnen 
 Leveren ter dekking van de kosten. 
 

 Wie van de SZO-leden kan een naam/namen noemen van personen/instellingen 
 die hiervoor kunnen worden benaderd?  
 
 
 

mailto:jubileum.szo@yahoo.com


 - 18 - 

 
 

Antwoorden op de spelregelvragen ZAAL, elders in het clubblad. 

Vraag 1 D  

Vraag 2 D  

Vraag 3 A  
 
 

Antwoorden op de spelregelvragen VELD, elders in het clubblad. 

Vraag 1 C  

Vraag 2 C  

Vraag 3 C  

Vraag 4 C  

Vraag 5 D  
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 

 

* KOPIJ * KOPIJ * KOPIJ * KOPIJ * 
 

voor het eerstvolgende nummer moet 
 

uiterlijk woensdag 7 juni 2023 
 

in het bezit zijn van het secretariaat: 
 

zie colofon op pagina 1 of per e-mail 
 

e-mailadres: janlahuis52@gmail.com of secretaris@szozwolle.nl  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

mailto:janlahuis52@gmail.com
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Hellenbeekstraat 84 
8081 HZ  ELBURG 
Tel.: 06 - 15 83 26 86 
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